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Verslag 
(vergadering d.d. 27/04/2023). 
Plaats: OLSE Merksem 
Begin om 18u30 
 
Aanwezig: Karin Larnoe, Kathleen De Wolf, Walter Van Boven en Patrick Baeke . 
Verontschuldigd: Erna Odts en Gerit Batsleer (stopt). 
 
 
 
Het vorige verslag werd goedgekeurd. 
 
Gerit moet noodgedwongen ontslag nemen wegens gezondheidsredenen helaas. 
Walter heeft Ludwig Peetroons op de hoogte hiervan gebracht per mail. 
Uit naam van ons allen wensen wij Gerit te bedanken voor zijn inzet gedurende vele 
jaren. 
 
Debriefing Patrick over het WK in Torun:  
Hij kan zeggen dat het voor de Belgen een geslaagd kampioenschap was met tal van 
podiumplaatsen en veel top-12 noteringen. De weersomstandigheden voor de 
werpers buiten was niet altijd gunstig maar toch waren de mensen van de 
organisatie in de vroege uren reeds bezig om alles sneeuw- en regenvrij te maken. 
Het was voor hem de eerste keer dat hij de taak als teammanager op zich nam en hij 
kan zeggen dat het niet eenvoudig is om deze taak te combineren als je zelf ook 
deelneemt. Toch heeft hij dit positief ervaren en Walter bedankt hem voor zijn 
inzet aldaar. 
Echter voegt hij toe dat de samenwerking met de collega van de Waalse kant niet 
optimaal was en dit in de toekomst moet verbeteren!  
Wij stellen voor om tegen het volgend kampioenschap (Pescara) een takenpakket 
samen te stellen van wat de functie eigenlijk inhoud en dit tegen augustus ten 
laatste. 
Kandidaten kunnen zich altijd melden bij ons. Patrick zegt dat hij beschikbaar is 
indien nodig. 
 
Nick (VAL-lid) vraagt ons advies over Masterswedstrijden: 
Via ALABUS worden alle wedstrijden opgeladen maar als de clubs algemeen 
aanvragen is er een probleem dat de Masters telkens met de zware gewichten 
moeten werpen. Hetzelfde met de hoogtes van de horden en eventuele 
steeplewedstrijden. Ons doel is om Masters altijd met hun eigen gewicht te laten 
werpen volgens hun leeftijdscategorie, dat hebben we al meermaals aangekaart. 
Dus: de clubs laden verkeerd op in ALABUS, dat is het probleem. 
Ons advies naar Nick toe is dus de clubs briefen hoe ze het moeten doen in 
atletiek.nu. 
Walter heeft direct tijdens de vergadering een mail opgesteld en door ieder lid ter 
plaatse is dit goedgekeurd en per direct verstuurd. Wij wachten op antwoord. 
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Bespreking B.V.V. Masters:  
Motivering om te stimuleren voor deel te nemen is besproken maar daarover was er 
geen consensus voorlopig en wordt later vervolgd. 
 
Eventuele Mastersinterland in de toekomst? 
Patrick is tijdens zijn verblijf in Torun aangesproken door enkele Duitse atleten om 
opnieuw een Interland te bespreken. Ook Frankrijk zou dit willen. Nederland was 
ook in het gesprek verzeild geraakt en daar waren ze ook niet weigerachtig. 
Het is al even geleden dat dit op het programma stond (2013?) en Patrick vind dat de 
tijd rijp is om dit opnieuw in het leven te roepen. 
Echter de KBAB moet daar goedkeuring over geven en wat dan met het budget? 
Patrick zegt dat de Duitse atleten zelf hun kosten willen dragen, dat is toch goed 
nieuws? Hij voegt er aan toe dat zelfs wij Belgen toch ook hun kampioenschappen 
zelf bekostigen zonder enige inbreng van de bond? Hierover is het laatste woord nog 
niet gezegd wat hem betreft. Als teammanager kan hij dat alleen maar toejuichen. 
 
Hernieuwing mandaten Masterscommissie: 
Nieuwe kandidaten zijn zeer welkom! Walter, Karin, Erna en Patrick stellen zich 
alvast opnieuw kandidaat. Gerit is zoals eerder besproken geen lid meer. Van 
Kathleen wachten wij nog een antwoord af. 
 
Vraag BK 10 km: 
Sommige atleten hebben gereageerd naar ons vanwege niet kunnen deelnemen aan 
deze wedstrijd. De VAL is hierover zeer duidelijk dat men in de afgelopen 2 jaar een 
wedstrijd moest gelopen hebben en pas daarna kunnen zij deelnemen. Wij als 
Masterscommissie kunnen dit niet veranderen maar geven wel advies aan de VAL om 
deze maatregelen te versoepelen in de toekomst. 
 
Nieuwe puntentabel bij de Masters: 
Vanaf 1 januari is er een nieuwe puntentabel samengesteld door de IAAF. Wij kregen 
de vraag van een meerkamper hoe het zit met de huidige Belgische records? 
Er kan een nieuw BR gehomologeerd worden als deze de punten overschrijdt van de 
oude tabel, er is helaas niets aan te veranderen. 
 
 
 
 
De vergadering neemt een einde om 21u45. 
 
 
 


